

BeWell™ Plush USB ELECTRIC HEATING PAD BEK-PM22



HEATING MODE:



1. Press and hold the heating button for three seconds to activate heating mode. The red indicator light activates to indicate high temperature level.



2. Press the heating button again to switch the heating function. The blue indicator light will indicate the second heating level.



3. Press the heating button for third time. The green indicator light will indicate the lowest heating level.



4. Press and hold the heating button for three seconds to switch off the heating mode.

ATTENTION:

- 3 Levels of temperature color:
Level 1 - Green
Level 2 - Blue
Level 3 - Red
- Store in cool dry place.



70.86 Inches

The product is adapted to any 5V2A USB power interface.
USB cable with type C interface makes the connection easily.

- Make sure the temperature is suitable before using.
- Please do not disassemble, repair, or modify this item.
- Please turn off the device to extend life span of the heated pad when not in use.

ATTENTION:

BURNS WILL RESULT FROM IMPROPER USE. TO REDUCE THE RISK OF BURNS, ELECTRIC SHOCK, FIRE AND ACCIDENT, THIS PRODUCT MUST BE USED IN ACCORDANCE WITH THE FOLLOWING INSTRUCTIONS:

MACHINE WASH PAD ON GENTLE CYCLE OR HAND WASH
DO NOT USE WRINGER
DO NOT IRON
DO NOT PLUG IN PAD UNTIL COMPLETELY DRY
DO NOT USE WHILE SLEEPING
DO NOT USE ON AN INFANT OR AN ANIMAL
DO NOT USE THE PAD ON AREAS OF SENSITIVE SKIN
CHECK SKIN UNDER THE PAD FREQUENTLY TO AVOID BURNING
DO NOT SIT OR LEAN AGAINST THE PAD
UNPLUG WHEN NOT IN USE

AUTO POWER-OFF SETTING: THE PRODUCT WILL AUTOMATICALLY POWER OFF AFTER POWER STARTS UP FOR 45 MINUTES.

INCLUDES:

USB Heating Pad (X1)
USB Cable (X1)
Reusable Pouch (X1)
Size: 16.9"W x 12.4"H
RATED POWER: 10W

Made in China

be
Well
mind.body.soul

BeWell™ Plush COUSSIN CHAUFFANT ÉLECTRIQUE USB BEK-PM22

Thermothérapie apaisante pour vos maux et douleurs.

Parfaitement dimensionné pour une chaleur ciblée - idéal pour le cou, les épaules, les jambes, le dos - presque partout. Le tissu extérieur confortable et moelleux vous permet de vous détendre, de regarder la télévision, de lire votre livre préféré... même de l'emporter avec vous lorsque vous voyagez.

3 niveaux de température réglables

Le tissu en peluche super confortable peut être nettoyé.

MODE CHAUFFANT :



1. Appuyez et maintenez enfoncé le bouton de chauffage pendant trois secondes pour activer le mode de chauffage. Le voyant rouge s'active pour indiquer un niveau de température élevé.



2. Appuyez à nouveau sur le bouton de chauffage pour changer la fonction de chauffage. Le voyant bleu indiquera le deuxième niveau de chauffage.



3. Appuyez une troisième fois sur le bouton de chauffage. Le voyant vert indiquera le niveau de chauffage le plus bas.



4. Appuyez sur le bouton de chauffage et maintenez-le enfoncé pendant trois secondes pour désactiver le mode de chauffage.

- Veillez ne pas démonter, réparer ou modifier cet article.
- Veillez éteindre l'appareil pour prolonger la durée de vie de la coussin chauffante lorsqu'elle n'est pas utilisée.

ATTENTION:

DES BRÛLURES PEUVENT RÉSULTER D'UNE MAUVAISE UTILISATION. POUR RÉDUIRE LES RISQUES DE BRÛLURES, D'ÉLECTROCUTION, D'INCENDIE ET D'ACCIDENT, CE PRODUIT DOIT ÊTRE UTILISÉ CONFORMÉMENT AUX INSTRUCTIONS SUIVANTES :

LAVER EN MACHINE À CYCLE DOUX OU À LA MAIN
NE PAS UTILISER L'ESSOREUSE
NE PAS REPASSER
NE PAS BRANCHER LE PAD TANT QUE COMPLÈTEMENT SÉCHÉ
NE PAS UTILISER PENDANT LE SOMMEIL
NE PAS UTILISER SUR UN NOURRISSON OU UN ANIMAL
NE PAS UTILISER LE PAD SUR LES ZONES DE PEAU SENSIBLE
VÉRIFIEZ LA PEAU SOUS LE TAMPON FRÉQUEMMENT POUR ÉVITER LES BRÛLURES
NE PAS S'ASSEOIR OU S'APPUYER CONTRE LE PAD
DÉBRANCHEZ LORSQU'IL N'EST PAS UTILISÉ

RÉGLAGE DE MISE HORS TENSION AUTOMATIQUE : LE PRODUIT S'ÉTEINDRA AUTOMATIQUÉMENT APRÈS LE DÉMARRAGE DE L'ALIMENTATION PENDANT 45 MINUTES.

COMPREND :

Coussin chauffant USB (X1)
Câble USB (X1)
Pochette réutilisable (X1)
Taille : 16,9" L x 12,4" H
PUISSANCE NOMINALE : 10W

be
Well
mind.body.soul

FABRIQUÉ EN CHINE



70.86 Inches

Le produit est adapté à toute interface d'alimentation USB 5V2A.
Le câble USB avec interface de type C facilite la connexion.

Distribué par : Ariel Premium Supply, Inc. 8825 Page Ave, Overland, MO, 63114